
 زمزمه های ثبت نام سه عضو 
اصلاح طلب شورا در انتخابات مجلس

شهروند| انتخابات مجلس شورای اسلامی در 
راه است و دامنه این انتخابات ملی به شورای شهر 
تهران هم کشیده شده است. درحالی که کمتر از 
دو هفته دیگر ثبت نام نامزدها برای دهمین دوره 
انتخابات مجلس آغاز می شود، زمزمه های شرکت 
ســه عضو اصلاح طلب شورای شــهر تهران در 

انتخابات مجلس هم جدی شده است. 
شورای شــهر تهران سومین  سال فعالیتش را 
سپری می کند و یک  سال دیگر انتخابات پنجمین 
دوره اش در راه است؛ اما ممکن است تا همین یک  
سال مانده تغییرات جدیدی در ترکیب اعضای 
شورای چهارم در راه باشد؛ این تغییرات بسته به 
نتایج انتخابات مجلس شورای اسلامی دارد که 
اسفند امسال برگزار می شــود. در ماه های اخیر 
زمزمه هایی از احتمال شــرکت بعضی از اعضای 
شورای شهر تهران در انتخابات مجلس به گوش 
می رســید و این زمزمه ها حالا در شــورای شهر 
تهران جدی تر شده اســت. همان طور که انتظار 
می رفت با توجه به ترکیب سیاسی اصولگرایان 
در شورای شهر تهران و این که آنها سعی می کنند 
اکثریت آرا را به نفع خودشان حفظ کنند از میان 
آنها کسی در انتخابات مجلس شرکت نمی کند؛ 
چرا که خروج هر یک از اصولگرایان به معنای ورود 
یکی از اعضای علی البدلی است که از اصلاح  طلبان 
خواهند بود. حالا پرسش این است که چه کسانی 
از میان اعضای شورای شهر تهران در انتخابات این 
دوره مجلس شرکت می کنند؟ در میان افرادی از 
میان اعضای شورای شهر تهران که گفته می شود 
در ماه های آینده احتمــالا در انتخابات مجلس 
شرکت می کنند نام »محمد ســالاری«، »احمد 
حکیمی پور« و »ولی الله شجاع پوریان« به گوش 
می رسد که هر یک از شهرهایی غیر از تهران در 
این انتخابات شرکت می کنند. بر اساس قانون با 
توجه به این که عضویت در شوراها شغل محسوب 
نمی شود آنها می توانند در همان زمانی که عضو 
شورای شهر تهران هستند، در انتخابات مجلس 
هم شرکت کنند و در صورتی که به عنوان نماینده 
حوزه انتخابیه، به مجلــس راه پیدا می کنند، از 
نمایندگی در شورای شهر تهران استعفا کرده و به 

مجلس می روند. 
»محمد سالاری«، رئیس کمیسیون شهرسازی 
و معماری شورای شهر تهران، دیروز در پاسخ به 
پرسش »شــهروند« درباره این که آیا در انتخابات 
مجلس کاندیــدا خواهد شــد، گفــت: »هنوز 
تصمیمی در این زمینه نگرفته ام و هنوز هیچ چیز 
معلوم نیست. پیشنهاداتی از طرف دوستان برای 
حضورم در انتخابات مجلس مطرح شــده است 
اما هنوز تا ثبت نــام برای انتخابات مجلس زمان 
مانده است و تصمیم قطعی را الان نمی توانم اعلام 
کنم.« پیگیری ها نشــان می دهد اگر »سالاری« 
برای حضــور در انتخابات مجلس به جمع بندی 
نهایی برسد به عنوان نماینده سبزوار در انتخابات 

مجلس شرکت خواهد کرد. 
از ســوی دیگر »احمد حکیمی پــور«، رئیس 
کمیته میراث فرهنگی شــورای شهر تهران هم 
در پاسخ به »شــهروند« درباره احتمال حضورش 
در انتخابات مجلس گفت:  پیگیری هایی از طرف 
اهالی زنجان بــرای حضورم در انتخابات مجلس 
هست و درحال بررسی این موضوع هستم و هنوز 
دارم فکر می کنم. در هفته های آینده ســفری به 
زنجان برای بررسی مسائل منطقه خواهم داشت 

و درنهایت دراین باره تصمیم گیری خواهم کرد.« 
به گفته حکیمی پور، بحــث حضور تعدادی از 
اصلاح طلبان شورا در انتخابات مجلس شورای 
اسلامی در فراکسیون اصلاح طلبان هنوز مطرح 
نشده اما به گفته او: »اگر حضورمان در انتخابات 
مجلس جدی شــود پیش از آغاز ثبت نام ها این 
موضــوع را در فراکســیون اصلاح طلبان طرح 
خواهیم کرد و بنــا بر یک تصمیم جمعی در این 

زمینه عمل می کنیم.« 
حکیمی پور اگر بخواهد در مجلس شــورای 
اســلامی شــرکت کند از زنجــان، کاندیدای 
نمایندگی می شود. ســومین عضو شورایی که 
گفته می شود احتمالا نامزد نمایندگی مجلس 
خواهد بود، شــجاع پوریان است که در دوره های 
ششم و هفتم مجلس شــورای اسلامی نماینده 
حوزه انتخابیه بهبهان بود و این دوره هم اگر وارد 
انتخابات مجلس شــود از همان حوزه انتخابیه 

خواهد بود. 
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 شــهروند| درحالی کــه برخی اعضای شــورای 
شــهر تهران تلاش می کنند، گزارش های پرحاشــیه 
حسابرسی های شــهرداری تهران در  سال 92 را پشت 
درهای بســته تمام کنند، رئیس کمیســیون برنامه 
و بودجه شــورای شــهر تهران می گوید: »نباید اجازه 
دهیم موج حسابرسی های ســازمان ها و شرکت های 
زیرمجموعه شــهرداری تهران متوقف شود.« با همه 
اینها دیروز چند تن از موافقان شهردار تهران پیشنهاد 
کردند اساسا مسئولیت حسابرسی از کمیسیون برنامه 
و بودجه شورا منفک شود و به نظر می رسد با حمایتی 
که رئیس شورا از پیشنهادات جدید دارد، فرآیند بررسی 
گزارش های حسابرسی از این پس در کمیسیون تلفیق 

شورا دنبال شود.  
حسابرسی شرکت ها و سازمان های شهرداری تهران 
از مهم ترین موضوعات شهری است که امسال در شورای 
شهر تهران خبرساز شده است.  ریشه اصلی این خبرها 
به کمیسیون برنامه و بودجه بازمی گردد.  علیرضا دبیر، 
رئیس این کمیسیون پاییز امسال با انتشار خبرهایی از 
غیرشفاف بودن بخشی از حساب های مالی شرکت های 
مهم و بزرگ شــهرداری تهران خبر داد و اعلام کرد که 
این شرکت ها اسناد مالی را برای حسابرسی در اختیار 
حسابرسان شــورا قرار نمی دهند.  پس از آن بود که در 
جریان بررســی گزارش حسابرســی های شرکت ها 
و سازمان ها از میان 18 شــرکت تنها 2 شرکت از نظر 
حسابرسان مقبول شدند و گزارش حسابرسی درباره 
عملکرد مالی سایر شرکت ها پذیرفته نشد. در هفته های 
اخیر بعضــی از اعضای شــورا ازجملــه »رحمت الله 
حافظی«، ابهام هــای مالی جدی کــه درباره عملکرد 
مالی شهرداری و سازمان های وابســته به آن در  سال 
92 وجود دارد را اعلام کردند اما شهردار تهران در برابر 
همه این نقدها تاکنون سکوت کرده است.  دیروز اما در 
جلسه علنی شورا، اتفاق مهمی افتاد و آن این که برخی 
از اعضای شورای شهر تهران پیشنهاد کردند که بررسی 
بودجه از کمیســیون برنامه و بودجه که دبیر ریاست 
آن را برعهده دارد و در ماه های اخیر افشــاگری هایی 
درباره مسائل مالی شــهرداری کرده، گرفته شود و به 
کمیسیون دیگری برود: کمیسیون نظارت و حقوقی 
یا کمیسیون تلفیق.  نظر مهدی چمران، رئیس شورا 
بر بررسی بودجه در کمیسیون تلفیق است اما دبیر به 
این موضوع اعتــراض دارد. دبیر دیروز در تذکر پیش از 
دستور دویست وسیزدهمین جلسه علنی شورای شهر 
تهران از شفاف نبودن حســاب های مالی سازمان ها و 
شرکت ها در طول فعالیت شوراهای دوم و سوم انتقاد 
کرد و گفت: از شورای دوم بررســی وضع شرکت ها و 
سازمان های شهرداری تهران مورد بررسی قرار گرفت 
ولی تاکنون در این زمینه شفافیتی به وجود نیامده و تنها 
در این دوره حسابرســی های شرکت ها و سازمان های 
شهرداری تهران در شورای چهارم به صورت استثنایی 
درحال بررســی اســت و در همه موضوعات نسبت به 
شفاف سازی در همه زمینه ها اقدام شده است.  او با انتقاد 
از پیشــنهاداتی که برای بررسی گزارش حسابرسی ها 
در کمیسیون دیگری به جز کمیسیون برنامه و بودجه 
مطرح شده اســت، ادامه داد: به چه علت گزارش های 
حسابرسی باید در کمیسیون تلفیق برود. این مباحث 
باید در صحن علنی مطرح شود و جلسات روز دوشنبه 
نیز در این خصوص در صحن شــورا برگزار و گزارشات 
حسابرسی را بررسی کنید و نباید اجازه دهیم این موج 
حسابرسی متوقف شود. رئیس کمیســیون برنامه و 

بودجه شــورای شــهر تهران گفت:  چطور یک معاون 
شهردار به خود اجازه می دهد که از شورا سوال بپرسد 
و آن که بالاترین مرجع شوراســت و نسبت به انتخاب 
حسابرس اقدام کرده است.  خواهش بنده این است که 
دوشنبه ها درخصوص حسابرسی  شرکت ها ادامه داشته 
باشد. در ادامه جلســه اما چمران رئیس شورای شهر 
تهران گفت: گزارش حسابرسی ها در کمیسیون تلفیق 
مورد بررسی کارشناسانه قرار می گیرد و در روز دوشنبه 

در صحن شورای شهر نیز مطرح می شود. 
 پیشنهاد عجیب دنیامالی

در شــرایطی که خیلی ها منتظرند ببینند نتیجه 
حسابرسی های  سال 92 درباره عملکرد مالی شرکت ها 
و سازمان های شــهرداری تهران چه می شود، دیروز، 
»احمد دنیامالی«، یکی از اعضای شــورا که در ماه های 
اخیر در جریان حواشی و جنجال های مربوط به ابهامات 
مالی شــهرداری، جزو مدافعان شهرداری تهران بوده، 
پیشنهاد عجیبی داد.  او گفت: »مسئولیت حسابرسی 
شهرداری از کمیسیون برنامه و بودجه گرفته شود و به 
کمیسیون نظارت و حقوقی ســپرده شود!« به گفته او 
»حتی حسابرســی که موضوعی نظارتی است باید به 

کمیسیون نظارت و حقوقی واگذار شود!«
 توقف ساخت وسازهای منطقه 22

در جلسه دیروز شورا، اعضای شورا مشکلات و موانع 
منطقه 22، ازجمله ساخت وسازهای بی رویه در منطقه، 
کمبود آب شرب و فاضلاب را بررســی کردند.  در این 
جلســه که به بررسی گزارش شــورایاران این منطقه 
اختصاص داشت، اصغر قدیمی دبیر دبیران شورایاری 
منطقه 22 گفت:  در ابتدا قرار بود منطقه 22 به قطب 
گردشگری تهران تبدیل شــود و پروژه های بسیاری 
ازجمله آبشار تهران، بوستان جوانمردان، دریاچه خلیج 
فارس و پروژه  هزار و یک شهر در این منطقه  پیش بینی 
شده بود که به دلیل ساخت وسازهای بی رویه مشکلات 
زیادی را در این منطقه ایجاد کــرد. به گفته او درحال 
حاضر یکی از مشکلات اساســی منطقه 22 نبود آب 
شرب در بسیاری از محلات است و این درحالی است که 
منطقه 22 بیشترین مصرف آب معدنی را نسبت به سایر 
مناطق تهران دارد. قدیمی با اشاره به ساخت وسازهای 
بی رویه در منطقه 22 گفت:  یک پنجم ساخت وسازها 
در شهر تهران، در منطقه 22 صورت گرفته است و این 
درحالی است که حمل ونقل عمومی در این منطقه وضع 

بدی دارد.
به گفته او، این منطقه فرصت استثنایی برای تهران 
محسوب می شد اما متاســفانه به دلایل مختلف این 
فرصت از بین رفته اســت ضمن این که انبوه ســازان 
توجهی به مسائل رفاهی و تفریحی در محلات منطقه 
22 ندارند. وی تصریح کرد: شــهرک های مناطق 22 
مشکلات زیادی ازجمله افت فشار آب، عدم فاضلاب، 
نبود روشنایی مناسب در معابر و همچنین . . .  دارند و 
این درحالی است که متاسفانه در این منطقه برنامه ای 
برای مترو پیش بینی نشــده است و به نظر می رسد در 
آینده مشــکل خودروهای تک نفره نسبت به شرایط 
فعلی افزایش یابد. پس از گزارش دبیر دبیران شورایاری 
منطقه 22، علیرضا دبیر رئیس کمیســیون برنامه و 
بودجه شورای شهر تهران با انتقاد از ساخت وسازهای 
بی رویه در منطقه 22،گفت: کمیســیون شهرداری و 
معماری شورای شهر تهران باید به این موضوع ورود و 

از صدور مجوزهای بی رویه جلوگیری کند. 
اقبال شــاکری، رئیس کمیته عمران شورای شهر 
تهران هم با اشاره به این که منطقه 22 یکی از مناطق 
ارزشمند شهر تهران محسوب می شود، افزود: در منطقه 
22 ساخت وسازها بدون توجیه فرهنگی،  اقتصادی و 
اجتماعی صورت گرفته است و واگذاری در این منطقه 
بیش از طرح تفصیلی منطقه 22 است و همین امر آینده 

منطقه 22 را در معرض خطر قرار داده است. 
طلایی، نایب رئیس شــورای شهر تهران هم درباره 
منطقه 22 گفت:   متاســفانه در برخــی از محلات 
منطقه 22 هیچ مدرســه ای وجود ندارد و شهروندان 
برای فرستادن بچه هایشان به مدارس باید پول های 
هنگفتی را پرداخت کنند.  او در ادامه حرف هایش از 
فعالیت انبوه سازان در منطقه 22 انتقادکرد: متاسفانه 
انبوه ســازان به تعهدات خود برای احداث سرانه های 
آموزشــی و خدماتی توجهــی نکرده انــد.  در ادامه 
جلسه چمران، رئیس شورای شــهر تهران با اشاره به 
این که منطقه 22 با این شــرایط و ساخت و سازهای 
بی رویه طراحی نشــده بود، گفت: حداکثر جمعیتی 
که برای این منطقه پیش بینی شده بود 400 هزار نفر 
بود و پیشتر قرار بود خدمات شهر تهران و مکان های 
تفریحی در منطقــه 22 احداث شــود.  او با تاکید بر 
این که نباید واحدهای تجــاری در منطقه 22 احداث 
شــود، گفت: به عقیده بنده ضرورت دارد که در طرح 

تفصیلی منطقه 22 تجدیدنظر شود و تا قبل از تصویب 
طرح جدید، ساخت وسازها در این منطقه متوقف شود. 
رئیس شــورای اســلامی شــهر تهران در ادامه با 
تاکید بر این که باید از ساخت وســازهای بلند مرتبه 
جلوگیری کرد، گفت: متاسفانه منطقه 22 با مشکلاتی 
ازجمله آب شــرب،  فاضلاب و ...  روبه رو است. در دور 
سوم شورای شهر تهران تفاهم نامه ای با شرکت آب و 
فاضلاب در منطقه 22 به امضا رسید اما متاسفانه اجرا 

نشده است. 
آموزش و پرورش می گوید توان ســاخت مدرسه را 
ندارد در پاسخ به نگرانی هایی که درباره کمبود فضای 
آموزشــی در منطقه 22 وجود دارد، شهردار منطقه 
22 خبرهای تازه ای داشت، از جمله این که به گفته او 
۵ قطعه زمین از  سال 90 به آموزش و پرورش تقدیم 
کرده است که تاکنون فضای آموزشی در این خصوص 

ساخته نشده است. 
ابوالقاسم مولایی، شــهردار منطقه 22 با حضور در 
دویست وسیزدهمین جلسه علنی شــورای شهر به 
کمبودها و مشکلات این منطقه اشــاره کرد و گفت: 
شهرداری اگر جوازی را در این منطقه صادر می کند، 
حتما براساس یکسری مدارک و اسنادی است که در 
اختیار شهرداری قرار گرفته است. طرح جامع یکی از 
ملاک های شهرداری است و نمی توان بدون طرح جامع 
و تفضیلی اقدامی را انجام داد. مولایی درباره سرانه های 
آموزشی در منطقه 22 گفت:  در بخش سرانه آموزشی، 
همه نیزه ها به سمت شهرداری تهران است در صورتی 
که ما ۵ قطعه زمین از  ســال 90 به آموزش و پرورش 
تقدیم کردیم ولی هیچ اقدامی برای ساخت وساز فضای 
آموزشــی در این زمین ها صورت نگرفته اســت.  در  
ســال 86 یک قطعه زمین از سوی شهرداری منطقه 
به آموزش و پرورش داده شــد اما  سال 87 این زمین را 
پس دادند و اعلام کردند توانایی ساخت آن را نداریم. او 
درباره شبکه آب و فاضلاب منطقه 22  هم گفت: برای 
احداث شــبکه فاضلاب کار خود را شروع کرده ایم و تا  

سال 1398 این شبکه را به پایان می رسانیم. 
بخشی از جلسه دیروز شورای شهر تهران به بررسی 
اعتراض فرمانداری تهران به مصوبه مجوز انجام هزینه به 
شهرداری تهران برای ایام اربعین حسینی)ع( اختصاص 
یافت که اعضای شــورای شهر تهران با اصلاح حقوقی 
مصوبه به این اعتراض پاســخ دادند.  جلسه دیروز اما 
مصوبه دیگری هم داشت و آن ممنوعیت ساخت وساز 
در میادین و چهارراه های مهم تهران تا زمان ارایه طرح 
جامع ساماندهی میادین و معابر بود. برای بررسی این 
دستور پژمان پشمچی زاده، معاون شهردار تهران هم 
به شورا آمده بود. درنهایت مقرر شد: شهرداری تهران 
دسته بندی جامعی از میادین، چهارراه ها و محورهای 
شــاخص شــهر تهران به همراه ملاحظات راهبردی، 
نحوه ساماندهی و طراحی آنها با توجه به اسناد بالادست 
تهیه و نتیجه را به شورای اسلامی شهر تهران ارایه دهد.  
همچنین براساس این مصوبه شــورا، شهرداری باید 
نســبت به پالایش و اولویت بندی طرح های موضعی و 
موضوعی مربوط به میادیــن، چهارراه ها و محورهای 
مهم و تکلیفی اقدام و حریم پهنه مشــمول میادین و 
محورهای شاخص را جهت جلوگیری از تغییر کاربری 
و کنترل ارتفاع ساخت وساز مشخص کند.  همچنین 
لایحــه حریم میدان هــا، محورهــای و چهارراه های 
شــاخص جهت اعمال در نقشه های طرح تفصیلی به 

کمیسیون ماده ۵ ارایه شود. 

رئیس سازمان زندان های کشور اظهار کرد:  نرخ بازگشت به زندان در کشور 
ما 46 درصد است. 

اصغر جهانگیر در مراسم امضای تفاهمنامه میان سازمان زندان های کل 
کشور و معاونت امور زنان و خانواده ریاســت جمهوری گفت:  امیدوارم این 
تفاهمنامه از آسیب هایی که خانواده زندانیان را متوجه می کند، جلوگیری 
کند؛ باید توجه داشــته باشــیم که نباید با خانواده زندانی ها مانند خود آنها 
رفتار شود. او ادامه داد: جامعه متغیر مشکلات پیچیده ای را دارد از یک طرف 
نهادهای ما درحال تغییراتی همچون کوچک و بزرگ شدن یا وابسته و مستقل 
شدن هستند که این مسأله می تواند درخصوص مشاغل افراد ایجاد ناامنی کند 
و زمینه ورشکستگی، بدهکاری  یا حتی بزهکاری و افتادن آنها به هر راه را ایجاد 
کند. جهانگیری ادامه داد: از طرفی تغییر مدیران در مجموعه های عمومی و 

خصوصی و برخورد با زندگی مردم با سلیقه های متفاوت در روی زندگی آنها 
تأثیر می گذارد که اگر به درستی رسیدگی نشود، می تواند موجب ایجاد آسیب 
شود. او تصریح کرد:  64 درصد کسانی که در زندان هستند متاهل اند و اگر چه 
جامعه در حال پیر شدن اســت، اما جامعه زندان به سمت جوان شدن پیش 
می رود و اگر این مسأله و فرزندان این جوانان مورد توجه قرار نگیرند، آسیب 
بیشتری به خانواده هایشان وارد می شود. جهانگیر ادامه داد:  نرخ بازگشت به 
زندان در کشور ما بالاست؛ 46 درصد کســانی که وارد زندان می شوند دارای 
سابقه هستند که نشان می دهد اجتماع نتوانسته است پس از گذراندن دوره 
مجازات این افراد را حمایت کند و برای آنها اشتغال ایجاد کند و این افراد دوباره 

به چرخه بزه باز می گردند. 
وی تصریح کرد: آمارهای ما نشان می دهد وقتی سرپرست یک خانواده  به 

زندان می افتد، فرزندان او دچار افت تحصیلی و  در برخی موارد ترک تحصیل 
می شوند که ممکن است این اتفاق به دلایل اقتصادی یا نگاه اجتماعی به آنها 
رخ دهد کــه باید آنها را اصلاح کنیم و نهاد هــا را در این زمینه فعال کنیم تا 
خانواده ها احساس تنهایی و بی کسی نکنند. وی افزود:  امیدوارم این تفاهمنامه 
با ارتقاي حمایت از خانواده های زندانیان از آسیب دیدن فرزندان آنها جلوگیری 
کند؛ زیرا آنها سرمایه های این کشورند و باید نگاهی انسانی به آنها انجام شود 
تا وقتی که بزرگ شدند درصدد انتقام از جامعه و خانواده هایشان نباشند. او با 
اشاره به این که نسبت قانون شکنی و قانون گریزی در زنان که نیمی از جمعیت 
کشورند بسیار پایین است، گفت:  اما اکنون شاهدیم 6۵ درصد از زنانی که وارد 
زندان می شوند، فاقد سابقه هستند که این مسأله یک زنگ خطری است که 

براساس آن باید حمایت ویژه ای از این گروه داشته باشیم. 

خبر

  علیرضا دبیر:   بررسی گزارش های حسابرسی سازمان های شهرداری تهران را به کمیسیون تلفیق محدود نکنید
  احمد دنیامالی: مسئولیت حسابرسی شهرداری از کمیسیون برنامه و بودجه گرفته و به کمیسیون نظارت و حقوقی سپرده شود

  مهدی چمران:   حسابرسی ها در کمیسیون تلفیق بررسی و سپس در صحن شورا مطرح شود

روي خط خبر

قائم مقام وزیر بهداشت:

تنها 800 میلیارد از بدهی 
 8 هزار میلیارد تومانی بیمه ها
به بیمارستان ها پرداخت شد

شــهروند| قائم مقام وزیر بهداشت، درمان و 
آموزش پزشــکی از بدهی 8 هزار میلیارد تومانی 
بیمه ها به بیمارستان ها خبرداد و گفت: تاکنون 
فقط 800 میلیارد تومان از بدهی ها پرداخت شده 

است. 
ایــرج حریرچــی درگفت وگو بــا خانه ملت، 
درخصــوص پرداخــت بدهــی بیمه هــا بــه 
بیمارســتان ها گفــت: حــدود 4 هفته پیش 
درجلسه ای با حضور معاون اول رئیس جمهوری 
و برخی مســئولان دیگر مقرر شــد که حدود  
هزار میلیارد تومــان از بدهی ها ظرف یک هفته 
پرداخت شود، اما با وجود تلاش های صورت گرفته 
در طول مدت، آن یک هفته رقم قابل توجهی از 

بدهی ها پرداخت نشد. 
قائم مقام وزیر بهداشــت، درمــان و آموزش 
پزشکی افزود: تاکنون حدود 800 میلیارد تومان از 
آن  هزار میلیارد چند هفته پیش حاصل شده است، 
هرچند که درهمین فاصله بدهی های جدیدی 
نیز ایجاد شده است؛ زیرا به هرحال بیمارستان ها 
روز به روز خدمات خود را ارایه می دهند. بنابراین تا 
این لحظه حدود ۵ هزارو200 میلیارد تومان سند 
رسیدگی شده بدهی بیمه ها موجود است و حدود 
3 هزار میلیارد تومان هم خدمات ارایه  شده است 
که هنوز اسناد آن رسیدگی نشده که درمجموع 
یک رقم 8 هزار میلیارد تومانی را تشــکیل داده 

است. 
او درخصــوص نحوه پرداخــت بدهی تأمین 
اجتماعی به بیمارســتان ها تصریح کرد: البته به 
دنبال آن هســتیم که تســهیلاتی از بانک های 
تجاری از محــل نقدینگی ها گرفته شــود تا در 

پرداخت بدهی این سازمان تسریع شود. 
حریرچی همچنیــن درخصــوص کارگروه 
تشکیل شده برای بررسی مشکلات اجرای طرح 
تحول سلامت گفت: جلساتی تاکنون دراین باره 
تشکیل شــده و درحال حاضر مهم ترین مشکل 
در مسیر اجرای طرح تحول سلامت این است که 
نقدینگی بیمه ها کم بوده و همچنین نقدینگی 
موجود آنها نیز در برخی شرایط صرف موارد دیگر 
می شود، به عنوان مثال درسازمان تأمین اجتماعی 
یک سومی که باید به درمان اختصاص پیدا کند، 
قســمتی از آن صرف هزینه هایی مانند پرداخت 
مستمری بگیران می شود، این درحالی است که 
باید پولی که از کارگــران و کارفرمایان به عنوان 

درمان گرفته می شود، صرف این کار شود. 
قائم مقــام وزیربهداشــت، درمــان و آموزش 
پزشکی افزود: البته سازمان بیمه سلامت هم باید 
طبق افزایش تعهدات خود تلاش کند که منابع 

لازم را برای پرداخت بدهی ها کسب کند. 

دبیر علمی کنگره پیشگیری و درمان چاقی :  

25 میلیون ایرانی اضافه وزن دارند
شهروند| آمارها نشان می دهد، 2۵ میلیون نفر 
از جمعیت ایران دچار اضافه وزن و چاقی هستند. 
این را دبیر علمی پنجمین کنگره پیشگیری و درمان 
چاقی ایران اعلام کرد و گفت:  »آمارها نشان می دهد 
از هر سه نفر، یک نفر درکشــور ما درگیر چاقی و 
اضافه وزن هستند.« شــهرام علمداری در توضیح 
بیشتر افزود:      »47 درصد مردان و بیش از ۵0 درصد 
زنان بالای 20 ســال ساکن شــهرها و همچنین 
1۵ درصد کودکان ایرانی بــه درجه هایی از اضافه 
وزن و یا چاقی مبتلا هســتند و این میزان هر سال 
رو به افزایش اســت.« او درباره علت تفاوت میزان 
ابتلای دو جنس زن و مرد به چاقــی و اضافه وزن 
هم گفت: »تحرک کمتر، مصرف تغذیه نامناسب، 
شهرنشــینی، اســترس، اختلالات متابولیک و 
همچنین بالابودن مقاومت به هورمون انسولین در 
زنان را می توان از علل پرشمارتربودن زنان چاق در 
قیاس با مردان چاق برشــمرد.« علمداری استفاده 
از روش هایی ماننــد لیزردرمانی برای رفع چاقی را 
بی اثر دانست: »استفاده از لیزر، درمانی مکمل برای 
چاقی است و بیشتر برای زیباسازی به کار می رود؛ 
افرادی که از لیزردرمانی استفاده می کنند، پس از 
6ماه تا یک سال دارای وزن قبلی و حتی در بسیاری 
از موارد ســنگین وزن تر از قبل می شوند.« به گفته 
او، جراحی های زیبایی نیز به عنوان درمان مکمل 
به شمار می روند، بنابراین لازم است که علت اصلی 
بروز چاقی و اگر اختلالی وجــود دارد، نوع اختلال 
متابولیک موثر در این مسأله را شناسایی کرد و در 

راستای رفع آن قدم برداشت.

به گزارش اداره کل روابط عمومی بانک دی، بر این اســاس انتقال وجه عادی مستمر، گزارش 
انتقال وجه مستمر با امکان لغو درخواست ها و پرداخت اقساط تسهیلات سایر مشتریان بانک دی 
فراهم شده است. علاوه بر این امکان تنظیم گزارش هاي دوره اي و ارسال به شماره تلفن همراه و 
پســت الکترونیکي دلخواه و دریافت دوباره رسید تراکنش از امکانات جدید اینترنت بانک است.  
خدمات جدید سامانه اینترنت بانک دی  از قبیل: انتقال وجه عادی مستمر، گزارش انتقال وجه 
مستمر با امکان لغو درخواستها ، پرداخت اقساط تسهیلات ســایر مشتریان بانک دی ، تنظیم 
گزارش هاي دوره اي )موجودی و صورتحساب( به شماره تلفن همراه و پست الکترونیکي دلخواه 
،  دریافت دوباره رسید تراکنش )انتقال وجه، پرداخت قبض، خرید شارژ تلفن همراه و ...( ، امکان 
افزودن و حذف سپرده فرعی به/از کارت )از طریق گزینه جزئیات کارت در منوی کارت( ، اصلاح 
رســید انتقال وجه پایا ،  ارتقای کارپوشه با امکان ثبت درخواست توســط هر یک از امضاداران 
سپرده مشترک ، علاوه بر ســامانه اینترنت بانک، مشتریان نظام بانکی می توانند با بهره گیری از 

قابلیت های سامانه  www.766.ir   انواع خدمات بانکی خود را انجام دهند.

سامانه اینترنت بانک دی به روزرساني شد ویژه

مجله زنان  امروز منتشر شد
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